
Notulen openbare vergadering Dorpsraad Oostrum d.d. 10 oktober 2017 
 

1. Opening door de voorzitter 
 
2. Vaststelling agenda 
 
Agenda uitgebreid met: 
2a : Notulen openbare vergadering d.d. 14 maart 2017 
6: stand van zaken en mededelingen:  

 Stationsomgeving 
 Schoon door de poort 

 
2a Notulen openbare vergadering d.d. 14 maart 2017 
 
Bij herinrichting Mgr. Hanssenstraat wordt een opmerking gemaakt over de plaatsing 
van het Monument tegen de muur van de kerk. Onderstaand het antwoord van de 
gemeente. 
Vanuit groen was dit ook al opgevallen en heeft men besloten die hoek ook met de vaste planten 
aan te planten tot aan de lichtmast. Aanplant zal in januari 2018 (pas) plaatsvinden. 
 
3. ingekomen stukken en uitgaande stukken 
 
Factuur KBO Oostrum onkosten bloembakken Oostrum 2017 € 750,--. 
 
Gemeente Venray: subsidie 2016 definitief vastgesteld op € 7147,--. 
 
Er zijn  klachten binnengekomen van geur en geluidsoverlast van de Aviko. In de 
DOP is dit ook meermaals naar voren gekomen. Aviko heeft projectteam ingesteld 
voor onderzoek. Doel is om maatregelen te nemen voor 1 april 2018. 
 
Politie: Maud van Arsen wijkagent Oostrum heeft een andere functie aanvaard. 
Tijdelijk opvolging is Pim Hoevenaars. 
 
4. Aanvragen leefbaarheidsfonds  
 
Kermiscomité vraagt een bijdragen voor maximaal € 625,-- voor diverse 
jeugdactiviteiten tijdens de kermis. Aanvraag goedgekeurd. 
 
Organisatie St. Maarten viering vraagt een bijdrage van max. € 300,-- voor 3 jaar. St 
Maarten viering kan niet meer op de basisschool worden georganiseerd omdat het 
geen schoolactiviteit is, maar dorpsactiviteit. Aanvraag goedgekeurd. 
 
Vanuit het leefbaarheidsbudget willen we een verzekering afsluiten voor diverse 
activiteiten in het dorp ( St. Maarten, Sinterklaas, Carnaval, koningsspelen, 
beachvolleybal). Kosten € 400,-- p/j, verzekerd voor 2.500.000 met eigen risico van € 
400,--. Na 1 jaar evaluatie. Tijdens vergadering goedgekeurd. 
 
 



5. Evaluatie kermis Oostrum 
 
Kermis 2017 wordt gezien als een geslaagde kermis. Mede door de nieuwe opzet van 
het kermiscomité. Nieuw waren de jeugdactiviteiten , BBQ en door omstandigheden 
attractie de bank. Complimenten voor het kermiscomité.  
 
Er komt een evaluatie met het kermiscomité en Helene waarbij ook enkele 
minpunten aan bod komen zoals aansluiting water en stroom bij de watermolen, rups 
niet gekomen,er waren bouten los bij een kermisattractie, het sneller openen van de 
straat na de kermis. 
 
6. Stand van zaken en mededelingen vanuit DOP 2017 (via one-pagers): 
 
Huiskamerproject: 
Doel van het huiskamerproject is om te verbinden. (hulp) vraag en aanbod bij elkaar 
brengen.  
 
Wat is er tot dusver gebeurd: 

 Kick off gehouden 
 Werkgroep en structuur is gevormd (Joris Roth (vz), Hank Raedts (secr.), Joos 

linskens, Jennefer Emming, Joop Bus en Bas Künen). 

 Eerste verbinding is gelegd (handwerk-KBO) 
 Email opgezet voor hulpvraag (vraagbaak@dorpsraadoostrum.nl) 

 Budget service punt in kaart 
 Inloop VOA servicepunt promoten 
 Voor de buurt avond georganiseerd om verenigingen te koppelen. 

 
Volgende en verdere stappen: 

 Aanvraag uit leefbaarheidsbudget voor werkgroep 
 Realiseren van concrete verbindingen (minimaal 5 in 2017) 
 Telefoonnummer aanvragen servicepunt 

 
Verwachting: 

 Hulpvragen boven krijgen 
 Zorg, welzijn en leefbaarheid verhogen 
 Samenwerking bevorderen 

 
Herinrichting Mgr. Hanssenstraat: 
3 fases zijn inmiddels afgerond. 
Er zal nog actie moeten worden ondernomen over de bloembakken en prullenbakken 
samen met Martijn Schreven (gemeente). 
 
Inritconstructie Mgr. Hanssenstraat/stationsweg: 
Op 31 augustus 2017 gesprek gehad met wethouder Busser om actieplan te maken. 
In de fysieke inrichting zal weinig gaan veranderen. Focus zal moeten komen te 
liggen op veiligheidsgevoel en gedrag verkeersdeelnemers. Thema avond hierover op 
12 december 2017. 
 

mailto:vraagbaak@dorpsraadoostrum.nl


Via Venray: 
Op 26 oktober zal er een beslissing worden genomen door de stuurgroep over het 
ontwerp. 
Fases (verwachting): 

 Haalbaarheidsfase medio 2017 
 Planvormingsfase 3e kwart 2017 

 Aanbestedingsfase 2e kwart 2019 
 Uitvoeringsfase 4e kwart 2019 

 
Woningbouw Oostrum Oost: 
Op dit moment is er een patstelling tussen gemeente en belanghebbende rondom 
wegprofiel en consequenties op inleveren grond. Komende maanden zal er niets tot 
weinig gebeuren. Verwachting is dat in 2018 weer de volgende stappen genomen 
kunnen worden. 
 
Glasweb Venray: 
Aanleg glasvezel in gemeente Venray gaat van start. Verwacht wordt dat Ysselsteijn 
als eerste zal zijn aangesloten in januari 2018. In 2018 verdere uitrol gemeente 
Venray. Oostrum heeft nog niet voldoende deelnemers voor aanleg. 
Pop station is aangewezen op de Oosterthienweg aan het spoor bij zandpad. 
 
Paschalis: 
Afvaardiging van de dorpsraad heeft 24 juni 2017 rondleiding gehad door Paschalis 
met de nieuwe koper Pieter Bosma. Heeft het voornemen om er een hotel/Hostel van 
te maken (incl. trouwlocatie). Hotel (4-sterren) voor 30 kamers en hostel 60 kleine 
kamers met gezamelijke douches en keukens voor hoofdzakelijk fietsers/wandelaars 
meestal voor 1 nacht. Op de vraag of het hostel gedeelte ook voor arbeidsmigranten 
beschikbaar zou kunnen zijn was zijn antwoord: Het is niet de bedoeling, het is niet 
zijn doelgroep en hij zou er niets aan kunnen verdienen. 
Verwachting is eind 2017 bestemmingsplanwijziging en verbouwen ongeveer 9 
maanden. 
 
Buurt whatsapp: 
Wordt in najaar 2017 uitgerolt. Oostrum is daarbij onderverdeeld in 4 groepen met 
elk 1 groepsbeheerder. Bij aanmelding krijg je spelregels waaraan je moet houden. 
 
Schoon door de poort: 
Schoon door de poort heeft als doel dat gemeenschapshuizen per 1-1-2018 financieel 
op eigen benen staan. Oesterham is al zelfstandig, maar wij willen wel aanspraak 
maken op subsidie voor verbouwing en modernisering hiervan. Criteria is 2/3 
subsidie en 1/3 zelf. 
Indien definitief plan: Mei 2017 
Goedkeuring gemeente: juni/juli 2017 
Beschikbaarheid centen: zomer 2017 
Uitvoeren werkzaamheden: eind 2017 t/m media 2018 
 
 
 



Stationsomgeving: 
De werkgroep stationsomgeving bestaat uit 6 personen. Dit wordt een slapende 
werkgroep. Bij belangrijke punten zal er een bijeenkomst worden georganiseerd. 
 
Schoon door de poort (opknappen Oesterham): 
Wij willen aanspraak maken op een eenmalige subsidie voor het opknappen van de 
oesterham. Toetsing door gemeente. Op dit moment is er vertraging opgelopen door 
vertrek wethouder Lucien Peeters. Op 16 november 2017 is er een gesprek geplan 
tussen klankbordgroep en nieuwe wethouder Anne Thielen. 
Verwachting: uitkering bijdrage gemeente eind 2017 en start renovatie 2-3e kwartaal 
2018. 
 
7. Rondvraag: 
 
Leo Lenssen: Kan er geen brievenbus worden opengesteld voor vragen wijkagent. 
Wordt besproken in huiskamerproject. 
 
Harrie Holtackers: Heeft problemen met parkeren op de Mgr. Hanssenstraat. Op deze 
weg mag geparkeerd worden. 
 
Lizette Janssen: Zijn er nog projecten voor Raaryland en het O en O project. 

 Herinrichting dorpsplein 
 Stadspark 

 Hondenuitlaatplaats 
 Kerstaankleding dorp 
 Dorpsingang aankleding 

 


